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Interpellation till Kulturnämndens ordförande.

På Jubileumsfesten den 17 nov 2018 som hölls i ett fullsatt Folkets Hus kunde vi
avnjuta musikunderhållning av eleverna från Kulturskolan. Framträdande med
underbar musik med många musiker och bredd. Imponerande.
Så får vi även en upplysning av dessa hur illa det ligger till med verksamheten.
Själv säjer dom, kommer dom att kunna ställa upp nästa år?

Kulturskolans lärare slutar av olika anledningar, det kan vara pension etc. Men
inga nya lärare anställs på dessa tjänster. Med färre lärare så utarmar man
verksamheten. Skellefteå som varit en stolthet för musikelever och verksamheten.
Känd över riket. Vart är den på väg?

Med anledning av ovanstående ställer jag följande frågor:

1.Vad har du för visioner för musiken i Kulturskolan?
2.Kommer vi att ha en Kulturskola som är värd namnet i framtiden?
3.Vad kommer du att göra konkret för att förbättra den situation som uppstått då
det gäller musikutövandet?

Stina Engström(L)
Boviksbadet 2018-11-20
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